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Närvarande: Björn Petterson, Sven Carlsson, Mikael Stensson, Michael Sjöblom, Andreas Martinsson 

1. Föregående protokoll gick igenom. Styckningskurs har inte blivit av på grund av brist på grisar 

att stycka samt problematik med avsättning av kött från vildsvin. Om vi får tag i styckkroppar 

kan vi sätta ihop en styckkurs.  

 

Vapenvårdskväll har inte blivit av, nu har Rickard på Torsbo flyttat tillbaka till Sundsvall. Om 

vi skall genomföra detta behöver vi ha tag i ny föredragshållare. 

 

2. Planering av årsmöte.  

Årsmötet är den 25/2 kl 19 i Kinnaborgsalen. Efter årsmötet håller Länsstyrelsen ett föredrag 

och svarar på frågor om rovdjur.  

Sjöblom fixar fika, kontrollerar faciliteterna i lokalen innan mötet.  

Vi pratade om att ha ett lotteri, Andreas kollar om vi kan få priser från Södra, Sven kollar med 

Johannes om det går att få priser därifrån. Eventuellt kan vi köpa in några priser.  

Kretsbidraget har kommit in med 15335 kr, utgående saldo för 2015 är 82763 kr. 

 

Valberedningen har varit i kontakt med Leif Häggström och Lina Johansson och dessa har 

accepterat att bli ledamöter till styrelsen. Mats Johansson avgår som suppleant och Johan 

Samuelsson går in som suppleant. Björn Petersson har avsagt sig sin plats i styrelsen.  

 

3. Aktiviteter för 2016 

Följande aktiviteter diskuterades: 

• Stjärnåsen 

• Gåsjakt 

• Kretskampen 

• Info Viltdata 

• Älgkonferens 

• Temakvällar, vapenanpassning, Garmin mm 

• Viltfoder, en temadag med förevisning i Skephult samt eventuellt en 

föreläsningskväll med Ronny Fihn. 

• After Fair Tjolöholm, pubkväll efter jaktmässan som skall vara på Tjolöholm 

• Skytte, kombistig 

Andreas gör en lista på tänkbara aktiviteter som vi kan ha klar till årsmötet. Aktiviteterna 

planeras närmare efter årsmötet.  

 

4. Mötet avslutades, nästa möte är årsmötet. 

Vid protokollet 

Andreas Martinsson 

 

 


